
1 

 

ZAPISNIK 

sa 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 06. rujna 2023. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Damir Šprem – predsjednik Općinskog vijeća Općine Maruševec, Tomica Kelemen, Marko 

Blažunaj, Valentina Štrlek, Miroslav Možanić, Renato Podbojec, Nada Martinčević, Mirjana 

Podbojec, Snježana Cerjan, Dragutin Kišić, Marijan Fatiga, Jasmina Kundija Gradiček i 

Tihomir Buden 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Mario Klapša – općinski načelnik, Dragica Korpar – pročelnica, Anica Vincek – viša 

savjetnica za proračun, financije i računovodstvo, Mihaela Košić – voditeljica zapisnika, 

Zdravko Kukec – direktor Markom-a 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA 

Predsjednik utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 13 vijećnika te je pravovaljano 

donošenje odluka. 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

M. Fatiga – imam pitanje za ulicu V. Nazora na izlazu na županijsku cestu, radi se o tome da 

je Kristijan Peharda s lijeve strane napravio ogradu i time je zaklonio izlaz, znači nemoguće 

vidjeti u lijevo, pa su zamolili mještani te ulice da se to proba nekako riješiti postavljanjem 

zrcala ili kako je već moguće. 

Načelnik – izlazak na županijsku cestu? U redu. 

Predsjednik – nadovezao bi se na istu problematiku, na Korenjaku smo postavili oglasnu 

ploču, malo nije na dobrom mjestu. Stoji na raskrižju i isto tako na pogledu u lijevo i ljudi kad 

izlaze van ne vide. Probajte vidjeti, znači kad se ide iz ulice van kad se pogleda nalijevo. 

Načelnik – stavili smo ploču gdje je bila i stara. 

Predsjednik – stara je bila puno manja, ova baš zaklanja pogled. 

D. Kišić – zanima me da li ima kakvih novih stvari vezano uz naše projekte? Već je početak 

9. mjeseca pa da li postoje neke naznake, ima li kakvih novosti kompletno po tom pitanju? 

Načelnik – što se tiče projekata, u proteklom vremenu nije bilo raspisanih natječaja gdje bi se 

mogli prijaviti s našim pripremljenim projektima. Još uvijek čekamo rezultate za Centar za 

posjetitelje od strane Ministarstva turizma. Na jesen bi trebali dobiti rezultate te bi se oni 

trebali objaviti na način da najprije idu privatne investicije odnosno privatni projekti, pa onda 

idu ostali projekti koje su prijavljivale jedinice lokalne i regionalne samouprave. Ono što sam 

u međuvremenu saznao je da nema naravno dovoljno sredstava da bi se financirali svi 

prijavljeni projekti, ali da će se povećati ta stavka koja bi trebala pokriti određeni dio tih 

projekata, tako da bi se ona zadnja linija mogla još pomaknuti. Ne znam na kojoj smo poziciji, 

jer nitko ne želi dati informacije. Zamolio sam kolege da probaju nešto saznati kad je 

ministrica bila u Varaždinu na Špancirfestu, ali baš ne daje nešto pretjerano informacije. Na 

nama je da čekamo, rezultati su inače  trebali biti objavljeni 90 dana nakon završetka 

natječaja, to je već odavno prošlo s obzirom da je projekt prijavljen u 2 mjesecu. U 

međuvremenu dobili smo neke obavijesti o prihvatljivosti projekata, od Ministarstva 
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regionalnog razvoja i fondova Europske unije 40.000,00 eura za modernizaciju nerazvrstanih 

cesta, te je javna nabava u tijeku, kroz dva tjedna bi trebala završiti. Za IoT dokumentaciju se 

priprema javna nabava, radi se o 75.000,00 eura. Realizirali smo projekt uređenja raskrižja u 

Kapelcu i ceste prema Maruševcu, to je 25.000,00 eura od Ministarstva graditeljstva. Sa ŽUC-

om smo napravili autobusna ugibališta i autobusne nadstrešnice. Ono što slijedi u narednim 

tjednima je nastavak zacjevljenja cestovnog jarka u ulici V. Nazora u Donjem Ladanju. 

Dogovorili smo da nakon što to bude završeno da se odmah krene u izgradnju nogostupa, tih 

400 metara. Fond za zaštitu okoliša, danas je završena nabava za pneumatsku čistilicu. 

WebGIS je u provedbi. Što se tiče naših financiranih projekata u proteklom vremenu 

modernizirali smo javnu rasvjetu 35.000,00 eura, asfaltirane su nerazvrstane ceste NC 2077 

kod groblja u Druškovcu, 19.000,00 eura. Ovaj mjesec bi trebalo ići asfaltiranje nerazvrstane 

ceste u Gredi 11.400,00 eura, u Maruševcu je isto asfaltirana cesta prije nekoliko tjedana NC 

076 za 7.300,00 eura. Idućeg tjedna bi trebalo krenuti asfaltiranje nerazvrstane ceste u 

Donjem Ladanju, od Marisa prema autoprijevozniku Stolniku to je 38.000,00 eura. 

Asfaltirano je i uređeno klizište u Maruševcu 11.600,00 eura. Ako bude prostora odnosno ako 

budemo uspjeli naći izvođača, trebalo bi asfaltirati 300-tinjak metara nerazvrstane ceste kod 

Hubara u Čalincu. Ono što se napravilo ranije je rekonstrukcija društvenog doma Druškovec, 

ove godine 44.000,00 eura, prošle godine 50.000,00 eura. Čekamo uplate od strane 

Ministarstva graditeljstva, Ministarstva regionalnog razvoja, LAG-a Sjeverozapad, Fonda za 

zaštitu okoliša i zadnju ratu od ŽUC-a. 

D. Kišić – budući da su naši društveni domovi na području cijele općine lijepo uređeni i 

opremljeni, zanima me kakva je situacija s klimom, u kojim domovima su instalirane klime? 

Jer trebalo bi svugdje staviti klime, samo da kažem prije dva tjedna je bila fešta u domu u 

Jurketincu i bilo je nepodnošljivo vruće. Zanima me koji domovi su opremljeni, koji nisu i 

kad se planiraju opremiti? Jer domovi lijepo izgledaju vizualno, a danas je potreba imati 

klimu kao i grijanje. Makar bude sad prošlo ljeto, ali ako nećemo sad, moramo razmišljati o 

tome. 

Načelnik – što se tiče klima uređaja jedini dom koji ima dizalicu topline, znači grijanje 

hlađenje, je društveni dom u Druškovcu. Krajem prošle godine tražili smo nekakve ponude za 

klima uređaje, no od toga se odustalo jer nisu bile baš popularne cijene. Televizori su 

nabavljeni, samo da kažem, jer je bila izvrsna cijena, to su televizori koji inače koštaju preko 

4.000,00 kn, a mi smo ih dobili za 3.000,00 kn. Razgovarati ću sa predstavnicima mjesnih 

odbora te ako se oni slažu, možemo ići u nabavku klima uređaja, to ne trebaju biti neki veliki 

uređaji, ali svakako je bolje da se tako riješi i grijanje i hlađenje, nego da uvodimo grijanje. 

T. Buden – g. načelniče na zadnjem sastanku smo razgovarali vezano uz dječja igrališta jer je 

bilo puno problema uz konzumaciju alkohola i ostavljanje smeća. Da li ste se raspitali vezano 

uz table kakve imaju postavljene ostale općine i gradovi, na kojima bi pisalo da je zabranjeno 

konzumiranje alkohola i da se ograniči korištenje igrališta do 22 sata? 

Načelnik – hvala na pitanju, ovako nabavljali smo u zadnje vrijeme dosta znakova za 

prometnice, a sada se budemo posvetili ovome što ste rekli, da to riješimo do kraja godine. 

T. Buden – bilo bi super do proljeća da se to riješi. Pokazivao sam vam i slike koliko je to 

smeća bilo na Metalcu. Na Gmajni se to stanje sad malo popravilo jer su postavljeni koševi za 

smeće, ali ipak ujutro kad idem  u dućan vidim okolo koša sve razbacano. Drugo pitanje, 

prošli tjedan sam bio u šumi Grabušnici te sam odmah stavio objavu i dao sam prijavu 
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komunalnom redaru za prikolicu smeća koje je bačeno u šumi. To se nije moglo s autom 

toliko smeća dovesti, nego baš sa traktorom. Prošli tjedan ste vi bili u Brodarovcu, taman 

poslije toga su me zvali dečki da mi pokažu koliko po onim grabama prema jezerima ima 

smeća. To je stvarno veliki problem, jer smo sad oko naselja očistili, a tu se nalazi smeće još 

od prije 15 godina. To bi trebalo očistiti i srediti ako tamo planiramo nešto raditi, makar se to 

već dugo govori te ne vjerujem da bude tak brzo, ali trebalo bi se to očistiti. 

Načelnik – direktor Markoma, komunalni redar i ja ćemo pogledati to, da vidimo gdje je to 

smeće. Iako, ne znam koliko je to friško ostavljeno smeće, možda u Brodarovcu je nešto duže, 

ne znam za tu šumu i moramo pogledati. Dakle, sad više nema nikakvog razloga da ljudi 

odvoze bilo kakav otpad u prirodu. Znači, nabavili smo im kante, napravili reciklažno 

dvorište, redovito ide odvoz smeća. Ne znam što više napraviti?! Iako se smanjuje količina 

odbačenog otpada u okoliš, nema toliko smeća kao nekad, ali ostale su neke hrpe koje ljudi ne 

žele prijaviti ili ne žele počistiti ili nenadano nastanu. Već sam vam govorio kako je netko u 

Donjem Ladanju bacio trosjed, i onda ljudi zovu na općinu da to prijave, pa ih pitam jeste 

vidjeli tko je to bacio, ne možeš trosjed samo tako iz džepa izvaditi. G. Buden, pogledati 

ćemo gdje je to smeće i počistiti ćemo. 

T. Buden – prošle godine smo raspravljali da smo osigurali sredstva za uređenje spomenika, 

evo sad je već deveti mjesec i još se ništa nije pokrenulo. Vidio sam da u proračunu novci 

dalje stoje. Trebalo bi urediti bijeli križ te spomenik u Cerju, jer je u jako lošem stanju. Taj 

spomenik je stari i ne vjerujem da se to u zadnjih 50 godina diralo. Bijeli križ treba kompletno 

ispjeskariti i opet prebojati. Razgovarali smo o tome da će se urediti i u planu je, a stojimo na 

mjestu. 

Načelnik – prikupili smo ponude koliko bi trebalo izdvojiti novca za pojedini spomenik i 

čekamo sad izvođača radova da se oslobodi i da se posveti Maruševcu. 

T. Buden – samo da se nadovežem još, bili smo privatno razgovarali da planiramo za drugu 

godinu urediti park u Donjem Ladanju „Mala Iva“ i nazvati ga po hrvatskom branitelju 

Bosaku te staviti spomen ploču. Ne znam koliko su ljudi upoznati, ali mislim da bi svi to 

podržali. Znači bilo bi uređeno dječje igralište i postojeća nadstrešnica, tako da se ljudi tamo 

mogu družiti, a djeca igrati. 

Predsjednik – samo da se nadovežem, što se tiče „Male Ive“, prije 5 godina smo uredili onu 

kućicu i napravili igralište, ako si bio u zadnje vrijeme tamo, mogao si vidjeti da je sve trava 

prerasla.  

T. Buden – bio sam s predsjednikom mjesnog odbora, jer on je to i predložio. 

Predsjednik – svi su bili tako agilni u startu da bude to ne znam što. Sad su razgradili onaj 

prvi dio i bacili stupove. Sve to skupa treba napraviti i urediti, ali tko bude onda brinuo o 

tome? Prošli tjedan sam se vozio pokraj i sreo predsjednika mjesnog odbora te pitao da li je 

vidio tko je to napravio. Rekao je da ne zna. Pa ne može vam tamo netko nešto napraviti, a da 

vi ne vidite, jer ste tamo doma. Nažalost, šteta novaca ako se ne vodi briga. 

N. Martinčević – kad će početi renovacija društvenog doma Greda? Evo kolega Kišić je 

spominjao klime, a u društvenom domu Greda još nije počelo ni uređenje. 

Načelnik- kada donesemo rebalans proračuna, predviđena su sredstva, ne samo za društveni 

dom Greda, nego i za Bikovec. Ostale su nam još neke stvari koje moramo nabaviti, između 

ostalog i klima uređaje. 
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S. Cerjan – vezano za potez od Grede prema Donjem Ladanju, Biljevec-Ladanje, pitala bi 

načelnika da li je imao razgovore sa ŽUC-om i MUP-om, i u kojem smjeru bi išlo 

usporavanje prometa na tom potezu? 

Načelnik – nakon toga smo bili na terenu i g. Posavec i g. Osonjački te je ležeći policajac 

nekakvo prihvatljivo i najbrže izvedivo rješenje za ŽUC i MUP. Ali potrebno je prikupiti 

suglasnosti od stanovnika koji žive u blizini toga područja, da se slažu da se taj ležeći 

policajac postavi. U međuvremenu primili smo nekoliko inicijativa za postavljanje ležećih 

policajaca, a lokacije su gore od stare općine pa prema lovačkom domu, i u najavi je koliko 

mi je poznato za ulicu Ljudevita Gaja. Ako građani žele da im se to tamo postavi, samo 

trebaju dati svoje odobrenje i potpisati se na inicijativu. Uglavnom, moguće je postaviti 

ležećeg policajca, općina može preuzeti troškove prometnog elaborata koji se mora izraditi i 

ishođenje suglasnosti, samo ljudi trebaju pristati da im se ispred prozora postavi ležeći 

policajac, kako ga nakon treskanja, vibracija i buke ne bi trebalo nakon mjesec ili dva onda 

maknuti. 

S. Cerjan – a semafori nisu opcija? 

Načelnik – teoretski je to moguće, ali ležeći policajci su najjeftiniji i najbrže moguće za 

riješiti, semafori su dosta skuplja opcija. 

J. Kundija-Gradiček – onda kad smo razgovarali o tome, vi ste bili predložili ležeći 

policajac na onom mjestu. Ja sam rekla da tamo nema smisla, i dalje tako smatram. Nego na 

onom potezu prije Kitro-a. Znači, problem je brzina koja dolazi do Hubara, i ona zadnja 

nesreća koja se dogodila, došli su dečki iz pravca Ladanja. Kad se prođe kamera je ravna 

cesta i tu se nabija brzina. Kod Hubara cesta visi i kad dođeš s velikom brzinom, automatski 

te baca na suprotnu stranu. Nije bila samo jedna prometna nesreća, nažalost ova nije 

evidentirana. Zaletjeli su se u prvom mjesecu k susjedu Ivanu, zaletjeli su se k susjedu prije i 

to se tako zakamuflira, nije se pozvala policija i ta nesreća nije evidentirana. Ovo kako se 

voze to nije normalno. Znači, brzinu treba smanjiti na potezu do Hubara. Kad već pričamo o 

toj dionici, ove godine ste imali zacjevljenje u Ladanju, to se mora i znam da to ide preko 

ŽUC-a tj. da sufinancira, ali ako je ikako moguće za sljedeću godinu da se zacjevi ovaj dio od 

Hubara prema meni i malo dalje, jer ja se bojim svoju djecu ujutro pustiti da idu pješice u 

školu. Jer je prestrašno kako se tu voze i da se to zacjevi, vjerojatno bi se napravila nekakva 

pješačka staza. Ovako dijete nema kamo, mora skočiti u grabu. 

Načelnik – podržavam, apsolutno. Da se mene pita treba potegnuti nogostup od Hubara pa 

prema rotoru. Samo, dok politika vodi priču u ŽUC-u, već godinama se rade određeni radovi 

u zapadnom dijelu županije zbog jedne osobe koja sjedi u upravnom vijeću ŽUC-a. To je 

nepravda. Nogostup od Tabana je problem već 10-15 godina i ne možemo doći na zelenu 

granu. Ovo zacjevljenje i nogostup što se radi, ni toga ne bi bilo da se nismo uključili u 

sufinanciranje. Prvih 150 m kojih se zacjevilo financiralo se 90% iz proračuna Općine 

Maruševec. Drugih 250 m ide iz proračuna ŽUC-a, a nogostup smo dogovorili da idemo svaki 

50%. Dakle, rade se radovi na ŽUC-u, ali baš da negdje na brijegu treba asfaltirati poljske 

puteve koji vode do klijeti, nije baš potrebno, a imamo takvu situaciju na jednoj od 

prometnijih županijskih prometnica u našoj općini. O svojoj cesti koja prolazi kroz Cerje 

Nebojse da vam i ne govorim. Uvjerljivo najgora županijska cesta u Varaždinskoj županiji. 

Zahvalan sam za svaku investiciju koju ŽUC odobri ali neke stvari baš nemaju smisla. Slažem 

se s time da se to zacjevi i napravi nogostup pri vama. I da se opet vratim na ležeće policajce, 
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ja mogu dati prijedlog gdje bi se trebali postaviti, na kojem pravcu, ali gdje budu točno 

postavljeni, ispred koje kuće određuje MUP. O tome gdje bude se postavila zebra, ležeći 

policajac, kamera ovisi isključivo o MUP i projektantu, kako to pravila struke zahtijevaju. 

Evo sad kad smo bojali ove zebre, ipak ne možete svukud staviti zebre, makar bi ih trebalo 

J. Kundija-Gradiček – mišljenja sam da bi tu kod Hubara najbolje bilo postaviti naletni 

semafor, sad da li je to ispravno ili ne, ne znam. Da li se to da riješiti? Znači, tu bi onda trebali 

smanjiti brzinu i stati, i ne bi opet dobili veliku brzinu  na ovoj dionici prema dolje. 

Načelnik – razgovarati ću sa ŽUC-om i MUP-om vezano za naletne semafore te ćemo vidjeti 

koliko to košta, pa ćemo i to sufinancirati, budući da jedna županijska firma nema novaca da 

financira takve stvari, a za druge ima. Inače, vidjeli ste da su asfaltirani svi mogući pravci 

prema općini, što se tiče županijskih cesta, odnosno pravac Nova Ves i Vidovec. Za to sam se 

zalagao i to je dobro da su napravili, ali da neke stvari moraju raditi negdje cijelu godinu, gdje 

je pitanje koliko ljudi koristi tu cestu, pa dokle?! 

S. Cerjan – vezano za ribnjake u Brodarovcu, sad ćemo vidjeti na rebalansu proračuna da taj 

iznos koji je predviđen za to ide u minus. Znam da ste rekli da je napravljeno idejno rješenje, 

pa me interesira što treba dalje napraviti, s obzirom da se sredstva brišu iz proračuna za ovu 

godinu. 

Načelnik – sredstva smo izbrisali iz proračuna zato što se ove godine sigurno neće iskoristiti 

jer smo izrađeni elaborat zaštite okoliša dali na usklađenje radi rekonstrukcije akumulacije 

zbog zaštite od poplava. Zbog dugogodišnjeg neodržavanja bajera mora se rekonstrukcija 

akumulacijskog dijela staviti u projekt i nakon toga ide zahtjev za ocjenu o potrebi procjene 

utjecaja zahvata na okoliš. Znači, trošimo na papire, elaborate, a nismo zakopali ni jednu 

lopatu. Od projekta se ne odustaje. Još od 2021. se radi na tom projektu i to je malo veći 

zahvat te smo u međuvremenu tražili uvjete od Hrvatskih voda i Hrvatskih šuma i to sve 

iziskuje određeno vrijeme. Tako da teško da ćemo do kraja godine uspjeti nešto od tih novaca 

potrošiti dok ne riješimo papire. Inače, za taj projekt se zalaže i župan, imamo podršku od 

njega i nekoliko puta je organizirao sastanke s Hrvatskim šumama. Međutim, najprije 

moramo pribaviti sve papire da bi mogli krenuti dalje s projektom. 

Pročelnica – samo da se nadovežem, morali smo raditi i ispitivanje mulja, to je trajalo mjesec 

dana. Ima puno tih stvari koje ulaze u elaborat zaštite okoliša jer je to zahvat u prirodi.  

J. Kundija-Gradiček – vezano za lokalne prometnice koje su u potpunosti sanirane nakon 

projekta aglomeracije. Razgovarali smo već o jednoj koja je dosta uništena, to je prometnica u 

Bikovcu. Zanima me da li još na području općine ima takvih prometnica koje će se morati 

totalno sanirati i da li će doći brzo na red? Prometnica u Bikovcu je doslovce propala, sva je 

valovita. Kad se voziš misliš da bude kotač otpao. Na tu prometnicu vjerojatno dolaze i 

podzemne vode koje su možda pridonijele tome, ali to tako ne smije ostati ako je data 

garancija. Zanima me koliko ima još takvih prometnica koje nisu sanirane kako treba? 

Načelnik – na svakom pravcu imamo takve probleme, da li su se temelji ceste slegli, da li je 

voda odnesla rub ceste. Prije nego što projekt završi, mi ćemo evidentirati sve te nedostatke, a 

ima ih puno i na državnoj cesti. Izvođač daje na radove garanciju 7 godina i moraju vratiti 

cestu u prvobitno stanje. Baš smo danas razgovarali s radnicima koji su asfaltirali državnu 

cestu oko rotora, i sve oni to znaju, ali jedno je s radnicima se dogovarati koji vide što treba 

napraviti, a drugo je dok šef da „blagoslov“. Inače i od toga asfaltiranja ne bi bilo ništa da 

nismo načelnik Vidovca i ja angažirali policiju, Vodogradnju, Varkom i Hrvatske ceste da 
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pritisnu Tegru da ide to asfaltirati. Početak je školske godine, a ceste su takve. Sad me više ne 

nazivaju naši ljudi nego su me počeli zvati ljudi iz Ivanca, da kakve su to ceste. Probati ćemo 

dogovoriti da se to čim prije pofreza i povuče novi sloj jer sad su temelji sjeli i cesta ne ide 

nikamo, jedino što je asfalt takav kakav je. 

J. Kundija-Gradiček – to bude u potpunosti financirano iz? 

Načelnik – Europske unije, mislim nije u potpunosti jer svaka općina ima svoj udio u 

sufinanciranju. 

Predsjednik – što se tiče cesta, sve ceste koju su „sjele“ budu i dalje „sjedale“. Jurketinec 

državna cesta je gotova, kad se vozite i pogledate prema suncu, vidi se kakva je, ona je 

kompletno propala. Ovo što radi na Gredi i Vidovcu bude ista stvar, znači rubovi budu i dalje 

„sjedali“. Ovo asfaltiranje prema Stolniku što će se raditi, po mojem mišljenju prvo treba 

riješiti onaj dio na kraju jer je tamo cesta „sjela“ nekakvih 25 cm. I sad mi dalje napravimo 

svoju cestu, kad budu išli to popravljat, našu cestu će uništiti. Treba vidjeti što s tim i to 

uskladiti. Što se tiče županijskih cesta, što je prije načelnik govorio da ne možemo dobiti 

„ovo, ono“. U dvije godine smo u Novakima potegnuli jedne i druge Novake. Dogovorio sam 

se s županom Čačićem, makar nismo bili na istoj valnoj duljini i političkoj opciji, ali sve što 

smo dogovorili smo i odradili.  Ne vjerujem da mi sad u 2 godine na županijskoj cesti u Cerju 

Nebojse i Druškovcu, koja je prioritet, nismo mogli iz ovih 10 milijuna ili koliko je već 

županija dobila novaca, napraviti ni jedan jedini kilometar županijske ceste u općini 

Maruševec. Što se tiče društvenih domova, da vruće je ali ove male klime kad je u domu sto 

ljudi nisu funkcionalne. Da li ići raditi u svim društvenim domovima dizalice topline, ne znam 

da li je to isplativo. Društveni domovi su uređeni i u super stanju, ali idemo pogledati koliko 

smo mi u njih uložili i koliko su oni nama počeli vraćati. Ne treba biti toliki povrat sredstava 

da bi mi vratili investiciju, ali da se pridržavamo Odluke za naknadu za korištenje društvenog 

doma, a ne kako se radi da se nekome naplati, a nekome ne. Zatražiti ću prvo za društveni 

dom Maruševec u godinu dana da nam se dostave ugovori i vidljive uplate, da vidimo koliko 

je on korišten i koliko je od toga sklopljenih ugovora. Ne trebaju to biti veliki novci, ali da 

vidimo da li su svi oni vikendi koji su bili puni, a mi koji se vozimo pokraj, vidimo da je 

stalno netko unutra, da vidimo koliko toga ima i da imamo nekakvu sliku o svemu tome. Jer 

mi ulažemo u društvene domove, a koliko dobivamo u povratu i da li nam se iza leđa nam se 

netko smije?! Siguran sam da da. Što se tiče usporivača na ŽC 2029, radio sam nekakve 

analize i razgovarao s ljudima koji se time bave, ležeći policajci doprinose nečemu ali ne 

onoliko koliko doprinose naletne kamere. Naletna kamera ima širi krug, znači senzor naletne 

kamere je postavljen dalje i s obje strane, i kad zna da bude naletio na senzor mora usporavati 

i onda se do toga semafora smanjuje brzina. Moje mišljenje i preporuka je da se na ŽC 2029 

na potezu Greda-Donje Ladanje bez 2 naletne kamere neće napraviti ništa. Meni kao 

predsjedniku vijeća bude sljedeći korak da ŽUC-u pošaljem dopis gdje ću tražiti kao 

predsjednik općinskog vijeća i ispred općinskog vijeća da se vide mogućnosti postavljanja tih 

dviju kamera. 

Načelnik – može, što se tiče naletnih kamera, možemo zajedno ili odvojeno poslati taj zahtjev 

prema ŽUC-u. Što se tiče društvenih domova, Općina nikome ne daje besplatno korištenje. Za 

sve upite oko rezervacija ljudi zovu na Općinu, provjerimo da li je dom slobodan, za 

Maruševec se zove domar, i uputimo ih da moraju doći na Općinu po Ugovor i uplatnicu. Što 

se tiče cesti od ŽUC-a, ono što smo mi bili realizirali, to su bili tepisi. Tepisi su relativno bili 
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jeftini za Novake. A mi smo tu imali investiciju u Cerju Nebojse saniranje klizišta, u 

Korenjaku autobusna ugibališta i nadstrešnice stotisuća eura, zacjevljenje, nastavak 

zacjevljenja i sad nogostupe. Slažem se da se moglo još nešto investirati i potegnuti cesta u 

Druškovcu. Samo nije mi jasno zbog čega je trebalo u centru Kneginca potegnuti 8 metara 

širine novog tepiha?! 

Predsjednik – nemojmo se baviti drugima nego se bavimo svojom općinom. Govorim o 

tepihu Brodarovec breg, nema autobusne, nema ničega, čisti goli tepih. Govorimo o Cerju 

Nebojse od Brlafe gore do vas, čisti goli tepih. I sami ste rekli da je jeftino i da mi nismo 

mogli u ovom rasponu od 10 milijuna eura koliko je dobio ŽUC, dobiti 2 km tepiha?! 

Načelnik – netko je redovito brisao Cerje Nebojse iz tog popisa.  

Predsjednik – trebamo se bolje potruditi, to je moj savjet. 

Načelnik -  ja političke opcije i člansku iskaznicu neću mijenjati, a izgleda da jedna vrijedi 

više od druge. Tepih u Cerju Nebojse se ne može raditi jer se najprije treba postojeća cesta 

sanirati. 

J. Kundija-Gradiček – kad sam se vozila s posla vidjela sam da ona dionica od Gmajne 

prema dolje opet curi voda, opet bude trebalo to prekopati i to je već ne znam koji put, a 

imamo novi tepih. Tu su vjerojatno cijevi u pitanju. 

Predsjednik -  to smo znali i zato s te strane nije išla pješačka staza. Tu curi voda već tjedan 

dana. 

Načelnik – prilikom potpisivanja Ugovora za aglomeraciju, obećavali su „brda i doline“, 

izmjena vodovodne mreže, novi asfalt, kanalizacija, samo da se potpiše, a što je od toga 

realizirano. Mislite da nismo skretali pozornost i govorili pa dajte zamijenite cijevi koje su 70 

godina stare. 

 

 

Predsjednik – naglašava da je u dostavljenom Dnevnom redu u točki 12. greškom napisana 

katastarska općina Druškovec, točka se ispravlja i glasi: Donošenje Odluke o ukidanju statusa 

javnog dobra u općoj uporabi u katastarskoj općini Maruševec.  

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

 

                                                                DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 

7. lipnja 2023.g., 

2. Donošenje Odluke o donošenju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 

Općine Maruševec za razdoblje od 1. siječnja 2023. – 30. lipnja 2023. g. 

3.   Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine 

      Maruševec za razdoblje 1. siječnja – 30. lipnja 2023. godine  

            4.   Donošenje 1. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Maruševec za 2023. godinu sa     

                  projekcijama za 2024. godinu i 2025. godinu 

            5.  Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Maruševec za 

                 2023. godinu 

            6.  Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na  

                 području Općine Maruševec za 2023. godinu  

            7.  Donošenje 1. izmjena i dopunama Programa održavanja komunalne infrastrukture 
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                  na području Općine Maruševec za 2023. godinu 

            8. Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa demografskih mjera za poticanje    

                 rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji na području Općine Maruševec za  

                 2023. godinu 

            9. Donošenje Odluke o povećanju temeljnog kapitala trgovačkog društva 

                 Maruševečki komunalac d.o.o. 

           10. Donošenje Odluke o potvrđivanju članstva Općine Maruševec u udruzi „Lokalna  

                 akcijska grupa – Sjeverozapad“  

           11. Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Godišnjeg plana upravljanja  

                 imovinom u vlasništvu Općine Maruševec za 2022. godinu 

           12. Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi u katastarskoj 

                 općini Maruševec  

           13. Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi u katastarskoj 

                 općini Maruševec 

           14. Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi dijela puta 

                 Bikovec u katastarskoj općini Čalinec 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red. 

 

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 07. 

lipnja 2023.g 

 

Predsjednik - ima li netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 18. sjednice? 

 

Primjedbi i dopuna nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 07. 

lipnja 2023. godine. 

 

 

 

Točka  2. 

Donošenje Odluke o donošenju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 

Maruševec za razdoblje od 1. siječnja 2023. – 30. lipnja 2023. g. 

 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – u materijalima ste dobili izvršenje proračuna još od kraja 6.-og mjeseca, budući da 

je sad 9. mjesec slika se nešto promijenila, za nekakvih 200-tinjak tisuća eura što se tiče 

realizacije do sredine 8 mjeseca, a sad je još i više. U međuvremenu su isplaćena određena 
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sredstva koje smo čekali od Reciklažnog dvorišta, radi se o 140 tisuća eura, pa je financijska 

slika puno bolja. Ako imate kakvih pitanja, stojim na raspolaganju. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici J. Kundija-Gradiček, T. Buden, R. Podbojec, S. Cerjan 

te A. Vincek i načelnik. 

 

Predsjednik – dajte točku 2. na glasanje 

 

Općinsko vijeće sa 12 glasova za i 1 glasom protiv donosi 

 

 

                                                          O  D  L  U  K  U 

      

                                                                      I 

Donosi se Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za razdoblje od 

01.01.2023. – 30.06.2023. godine. 

 

                                                                      II 

              

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za razdoblje od 01.01.2023. 

do 30.06.2023. i tablični dio Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 

Maruševec čine sastavni dio ove Odluke. 

 

 

                                                                      III 

Ova Odluka objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

Točka 3. 

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine 

Maruševec za razdoblje 1. siječnja – 30. lipnja 2023. godine 

 

Načelnik – nemam nešto posebno i dodatno za objašnjavati. Sukladno Zakonu mora se 

donijeti Izvješće o radu općinskog načelnika svakih pola godine, pred vama je moje izvješće 

te stojim na raspolaganju za pitanja. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici T. Buden, R. Podbojec, M. Podbojec te načelnik i 

predsjednik. 

 

Predsjednik -  daje točku 3. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  
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ZAKLJUČAK 

I 

Općinsko vijeće Općine Maruševec prima na znanje i usvaja Izvješće o radu općinskog 

načelnika Općine Maruševec za razdoblje od 1. siječnja do  30. lipnja 2023. godine, KLASA: 

024-01/23-04/2, URBROJ: 2186-17-02-23-1 od  28. kolovoza 2023. godine. 

 

 

 

II 

 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

Točka 4. 

Donošenje 1. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Maruševec za 2023. godinu sa 

projekcijama za 2024. godinu i 2025. godinu 

 

Načelnik – posebno bi izdvojio da se Proračun ne mijenja u bitnim stvarima, a to su naknade i 

donacije građanima, dakle iznosi ostaju isti. Povećali smo iznos za mlade obitelji, sukladno 

interesu, te bi javni poziv trebao ići u narednim tjednima. Povećava se kapitalna donacija 

školi za nabavu nove stolarije. Mijenjaju se nazivi nekih projekata radi pripreme javne 

nabave. Neki projekti su izbrisani zbog dugotrajnog postupka ishođenja potrebne 

dokumentacije i izgleda da neće biti realizirani u ovoj godini, to ne znači da se od projekata 

odustalo, već da su u postupku pripreme. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici J. Kundija-Gradiček, T. Buden, R. Podbojec, S. Cerjan, 

D. Kišić te pročelnica, A. Vincek, predsjednik i načelnik. 

 

Predsjednik -  daje točku 4. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

1. Izmjene i dopuna Proračuna Općine Maruševec za 2023. godinu sa 

projekcijama za 2024. godinu i 2025. godinu 

 

 

Točka 5. 

Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Maruševec za 

2023. godinu 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 5. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
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O D L U K U 

o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna  

Općine Maruševec za 2023. godinu 

 

Članak 1. 

U Odluci o izvršavanju Proračuna Općine Maruševec za 2023. godinu („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“ broj 136/22) u članku 6. stavku 3. brojka i riječ: „6.503,42 eura“ 

zamjenjuju se brojkom i riječju:  „18.436,37 eura“. 

 

Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“.  

 

 

 

 

Točka 6. 

Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2023. godinu  

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 6. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

1. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2023. godinu 

 

 

 

Točka 7. 

Donošenje 1. izmjena i dopunama Programa održavanja komunalne infrastrukture 

na području Općine Maruševec za 2023. godinu 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 7. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

1. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture 

na području Općine Maruševec za 2023. godinu 
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Točka 8. 

Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa demografskih mjera za poticanje 

rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji na području Općine Maruševec za 2023. 

godinu 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 8. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

1. izmjene i dopune Programa demografskih mjera za poticanje 

rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji na području Općine Maruševec za 2023. 

godinu 

 

Članak 1. 

Točka 2., stavak 3. Programa demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja 

mladih obitelji na području Općine Maruševec za 2023. godinu („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“ broj 28/23) mijenja se i glasi: 

„Za provedbu Mjera iz ovog Programa u Proračunu Općine Maruševec za 2023. godinu su 

osigurana sredstva u iznosu od =55.000,00 eura, od čega za Mjeru 1. = 20.000,00 eura i za 

Mjeru 2. = 35.000,00 eura“. 

 

Članak 2. 

Sve ostale odredbe Programa demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja 

mladih obitelji na području Općine Maruševec za 2023. godinu ostaju nepromijenjene. 

 

 

Članak 3. 

Ove Izmjene i dopune Programa stupaju na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom 

vjesniku Varaždinske županije“.  

 

Točka 9. 

Donošenje Odluke o povećanju temeljnog kapitala trgovačkog društva 

Maruševečki komunalac d.o.o. 

 

Predsjednik – već smo razgovarali i raspravljali o stvarima koje treba napraviti u Markom-u, 

treba kupiti kamion. Direktor, načelnik i ja smo razgovarali i predlažemo vijeću da se donese 

Odluka o povećanju temeljnog kapitala trgovačkom društvu Maruševečki komunalac d.o.o. za 

iznos od 30-tak tisuća eura. S jedne strane, neko bude rekao da je to dobro, a netko da nije 

dobro. Možda je postojala mogućnost da Markom digne kredit ili da dobi kredit od Općine, ali 

davanjem bilo kakvog kredita, Markom-u smanjujemo mogućnost bilo kakvog daljnjeg 

razvoja, jer ga opterećujemo s time da on mora ta sredstva vratiti. Znači, tako dugo dok se 

sredstva ne vrate nema preseljenja na novu lokaciju, o kojem govorimo već 2-3 godine, nema 

mogućnosti nabave nekakvog manjeg vozila za prijevoz jer je i to već potreba i puno drugih 

stvari. Tako da se ostalo kod toga oko čega smo se već i zadnji put usuglasili da Markom-u 

povećamo temeljni kapital i da su to onda raspoloživa sredstva uz onda sredstva koje Markom 

uprihodi prodajom stroja i nekakvih rezervi koje ima. 
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Načelnik – uz sve što je predsjednik vijeća rekao, to je zapravo to. O tome smo razgovarali na 

Skupštini i na zadnjem vijeću, Markom već ima leasing za radni stroj i mislim da uzimanje 

kredita od strane Općine s obaveznim obračunavanjem kamate je zaista nepotrebno jer se 

prema svojoj firmi ne trebamo ponašati „maćehinski“, tim više što Markom posluje pozitivno 

i to je pohvalno te ih trebamo potaknuti da se dalje razvijaju i moderniziraju mehaniku i zbog 

toga smo išli na to da se Markom dokapitalizira. Nakon dokapitalizacije i ako će biti potrebno 

za daljnja kreditna zaduživanja, nakon što se vrati leasing, naravno da banke drugačije gledaju 

na veći temeljni kapital. Zajedno s predsjednikom vijeća vas pozivam da podržite ovu odluku 

jer tu nije ništa sporno, novci idu za nabavku kamiona koji će bitno olakšati i smanjiti 

troškove našem komunalnom poduzeću. 

Z. Kukec – zahvaljujem se na lijepim riječima načelniku i predsjedniku vijeća. Znate da smo 

na protekloj Skupštini već raspravljali o tome, gdje sam vam podnio izvještaj o tome da 

imamo velike troškove na samom održavanju našeg kamiona, do sad je utrošeno nekih 50-tak 

tisuća kuna na popravke. S time da ne idemo u nabavu novog kamiona nego rabljenog 

kamiona, Markom ima 20 tisuća eura koje ne dira jer su striktno namijenjeni za preseljenje u 

Poduzetničku zonu, međutim zbog troškova popravaka sam donio odluku da nabavimo 

kamion tako da zaustavljamo taj dio dok se kamion  ne nabavi i nakon toga idemo u prodaju 

starih kamiona pa ćemo iz tih sredstava kupiti dodatno prijevozno sredstvo za radnike, jer ja 

svojim osobnim vozilom vozim radnike na lokaciju gdje trebaju raditi. U proljeće bi onda 

pokrenuli preseljenje mehanizacije u Poduzetničku zonu. Cijene kamiona su se povećale od 

onda kad smo mi razgovarali o tome prije tri mjeseca, ja sam računao na neki kamion 2012. ili 

2011. godište, a sad za iste novce možemo kupiti 2007.-2008. godište. Računamo na dvije 

vrste vozila, a to su Mercedes ili MAN. Cijene na tržištu rastu i moramo se požuriti da bi što 

prije nabavili to vozilo. Na Skupštini sam dao prijedlog da se Markom kreditno zaduži, 

međutim zahvaljujem se predsjedniku na prijedlogu da se poveća temeljni kapital, a na 

temelju povećanja temeljnog kapitala ta sredstva se samo mogu koristiti samo za kupnju 

osnovnih sredstava. S time da vrijednost firme raste, i apeliram na Vas da podržite ovu odluku 

o povećanju temeljenog kapitala.  

 

U raspravi su sudjelovali vijećnik R. Podbojec te A. Vincek, načelnik i predsjednik. 

 

Predsjednik -  daje točku 9. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

                  ODLUKU 

o povećanju temeljnog kapitala trgovačkog društva  

Maruševečki komunalac d.o.o. 

 

 

Članak 1. 

Općina Maruševec kao jedini osnivač (ili član društva) „Maruševečki komunalac d.o.o.“ iz 

Biljevca 1A, OIB: 60577835534 (u daljnjem tekstu: Društvo) odlučuje povećati temeljni 

kapital Društva. 

           

Članak 2. 

Povećanje temeljnog kapitala Društva provodi se povećanjem poslovnog udjela od strane 

osnivača Općine Maruševec i to: 
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- uplatom u novcu na način da će član Društva, Općina Maruševec, OIB: 

26670454549, na račun Društva uplatiti iznos od 29.994,25 eura (slovima: 

dvadesetdevettisućadevetstodevedesetčetiri eura i dvadesetpet centi). 

 

 

Članak 3. 

Općina Maruševec, kao jedini osnivač Društva, donosi odluku da se temeljni kapital društva u 

iznosu od 18.315,75 eura (slovima: osamnaesttisućatristopetnaest eura i sedamdesetpet centi) 

povećava uplatom u novcu opisanom u članku 2. za iznos od 29.994,25 eura (slovima: 

dvadesetdevettisućadevetstodevedesetčetiri eura i dvadesetpet centi). 

 

Sukladno naprijed navedenom, temeljni kapital Maruševečkog komunalca d.o.o. se povećava: 

- sa sadašnjeg iznosa 18.315,75 eura (slovima: osamnaesttisućatristopetnaest eura i 

sedamdesetpet centi) 

- za iznos od  29.994,25 eura (slovima: dvadesetdevettisućadevetstodevedesetčetiri 

eura i dvadesetpet centi) 

- na ukupan iznos od 48.310,00 eura (slovima: četrdesetosamtisućatristodeset 

eura). 

 

Članak 4. 

Temeljem tako navedenoga povećanja temeljnog kapitala iz članka 3, temeljni kapital Društva 

sastoji se od jednog poslovnog udjela i to: 

- OPĆINA MARUŠEVEC, Maruševec 6, 42243 Maruševec,  

OIB: 26670454549 s jednim poslovnim udjelom u nominalnom iznosu od 48.310,00 eura 

(slovima: četrdesetosamtisućatristodeset eura). 

 

 

Članak 5. 

Povećanje temeljnog kapitala obaviti će se uplatom u novcu nakon donošenja ove Odluke. 

 

Općina Maruševec će po općinskom načelniku pred javnim bilježnikom dati posebnu izjavu o 

preuzimanju poslovnog udjela, u iznosu za koji se povećava temeljni kapital te će potpisati i 

druge akte vezane uz povećanje temeljnog kapitala Maruševečkog komunalca d.o.o. 

 

Član Društva, Općina Maruševec, na temelju povećanja temeljnog kapitala iz članka 2. ove 

Odluke, drži jedini poslovni udjel u nominalnom iznosu od 48.310,00 eura (slovima: 

četrdesetosamtisućatristodeset eura). 

 

 

Članak 6. 

Ovlašćuje se općinski načelnik potpisati Odluku o povećanju temeljnog kapitala, Odluku o 

izmjeni Izjave o osnivanju trgovačkog društva Maruševečki komunalac d.o.o. i Pročišćeni 

tekst Izjave o osnivanju, a sukladno ovoj Odluci. 

 

 

Članak 7. 

Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“. 
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Točka 10. 

Donošenje Odluke o potvrđivanju članstva Općine Maruševec u udruzi „Lokalna 

akcijska grupa – Sjeverozapad“ 

 

Načelnik – radi se o proceduralnoj stvari koju moraju riješiti sve jedinice koje su članice 

LAG-a da se oni mogu prijaviti na natječaj za programsko razdoblje. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 10. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

 

ODLUKU   

o potvrđivanju članstva Općine Maruševec u 

udruzi „Lokalna akcijska grupa - Sjeverozapad“ 

 

I. 

 

Općina Maruševec osnivač udruge „Lokalna akcijska grupa - Sjeverozapad“, ovom Odlukom 

potvrđuje svoje članstvo u udruzi „Lokalna akcijska grupa - Sjeverozapad“, koja je osnovana  

radi promicanja zajedničkih interesa općina i gradova s područja djelovanja u svrhu ruralnog i 

ukupnog razvoja, jedinstvenog zagovaranja interesa lokalne samouprave razvijanjem sinergije 

i umrežavanja između svih sudionika kojima je u interesu doprinijeti razvoju ruralnih 

područja.  

 

II. 

 

Ova Odluka donosi se u svrhu prijave „Lokalne akcijske grupe - Sjeverozapad“ na Natječaj za 

odabir lokalnih akcijskih grupa u programskom razdoblju 2023.-2027. unutar intervencije 

77.06. „Potpora LEADER (CLLD) pristupu“ iz Strateškog plana Zajedničke poljoprivredne 

politike Republike Hrvatske 2023. – 2027., raspisan od strane Agencije za plaćanja u 

poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju. 

 

 

III. 

 

Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“. 
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Točka 11. 

Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Godišnjeg plana upravljanja 

imovinom u vlasništvu Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

Pročelnica – sukladno članku 20. Zakona o upravljanju državnom imovinom, načelnik mora 

svake godine podnijeti Izvješće predstavničkom tijelu i predstavničko tijelo mora donijeti 

Odluku o u usvajanju tog Izvješća. Sve je objašnjeno u Izvješću. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnice S. Cerjan, J. Kundija-Gradiček te pročelnica i 

predsjednik. 

 

Predsjednik -  daje točku 11. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

O D L U K U 

o usvajanju Izvješća o provedbi Godišnjeg plana upravljanja imovinom u vlasništvu 

Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

Članak 1. 

 

Usvaja se Izvješće o provedbi Godišnjeg plana upravljanja imovinom u vlasništvu 

Općine Maruševec za 2022. godinu koje čini sastavni dio ove Odluke. 

  

  

       Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku 

Varaždinske županije“. 

 

 

 

 

Točka 12. 

Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi u katastarskoj 

općini Maruševec 

 

Predsjednik – zadnje tri točke su ista stvar te ako se slažete predložio bi da pročelnica 

objasni sve zajedno, pa da onda glasamo pojedinačno po svakoj točci. 

Pročelnica – točka 12. odnosi se na čestice gdje se ukida status javnog dobra na tim 

nekretninama radi zahtjeva Hrvatskih cesta, radi rješavanja imovinsko-pravnih odnosa zbog 

izgradnje brze ceste Varaždin – Ivanec – Krapina, dionice Varaždin –Ivanec-Lepoglava. To 

su tri novoformirane čestice koje su po geodetskom elaboratu nastale cijepanjem čestice 

1289/44 od 3460 m2 koja je upisana u popis 1. kao javno dobro Općine Maruševec. Točka 13. 

odnosi se na naselje Jurketinec, priložen je izvod iz katastarskog plana. To je jedna parcela 

koja isto ima status javnog dobra, bila je upisana kao put, a ona ustvari više ne predstavlja put 

jer je put čestica 1456/2, a dijelove te čestice su već otkupili vlasnici parcela na koje se veže 

ta čestica. Sad smo došli do zadnjeg vlasnika te on isto želi otkupiti taj dio ispred sebe. Točka 
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14. odnosi se na ukidanje statusa javnog doba, dijela puta Bikovec površine od 153 m2 koji  

nosi oznaku 3857/1 Bikovec – put, taj dio se ne koristi kao put jer je ograđeni i nalazi se već u 

dvorištu vlasnika čestice 2350. To je tako već godinama, tako je naslijeđeno. Tu se samo 

usklađuje stanje u zemljišnim knjigama s postojećim stanjem na terenu. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 12. na glasanje 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi  

u katastarskoj općini Maruševec 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi u katastarskoj općini 

Maruševec ukida se status javnog dobra u općoj uporabi na nekretninama oznake: 

• k.č.br. 1289/221 kraj Gaja put od 656 m2  

• k.č.br. 1289/222 kraj Gaja put od 45 m2 

• k.č.br. 1289/223 kraj Gaja put od 71 m2,    

sve nastale cijepanjem k.č.br. 1289/44 od 3460 m2,    

upisane u zk.ul. br. Popis I i p.l. br.  1210 k.o. Maruševec. 

 

 

Članak 2.  

Nekretninama iz članka 1. ove Odluke ukida se status javnog dobra u općoj uporabi temeljem 

zahtjeva Hrvatskih cesta d.o.o. Zagreb, a s ciljem rješavanja imovinskopravnih odnosa radi 

izgradnje brze ceste Varaždin-Ivanec-Krapina, dionice: Varaždin-Ivanec-Lepoglava. 

 

 

Članak 3. 

Temeljem ove Odluke, Općinski sud u Varaždinu, Zemljišno knjižni odjel u Ivancu izvršiti će 

brisanje statusa javnog dobra u općoj uporabi na nekretninama navedenim u članku 1. ove 

Odluke, uz istodobni  upis prava vlasništva na ime i u korist Općine Maruševec, Maruševec 6, 

OIB: 26670454549. 

 

Članak 4. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“. 

 

 

 

 

Točka 13. 

Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi u katastarskoj 

općini Maruševec 

 

Predsjednik -  daje točku 13. na glasanje 
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

 

ODLUKU 

o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi  

u katastarskoj općini Maruševec 

 

Članak 1. 

Utvrđuje se da je trajno prestala potreba korištenja puta u katastarskoj općini Maruševec koji 

nosi oznaku k.č.br. 1550/2  ukupne površine od 996 m2 upisane u zk.ul. br. Popis I i p. l. br. 

1210 k.o. Maruševec 

 

 

Članak 2. 

Slijedom utvrđenog u članku 1. ove Odluke  ukida se status javnog dobra u općoj uporabi na 

nekretnini oznake k.č.br. 1550/2  put  površine 996 m2, upisane u zk.ul. br. Popis I i p. l. br. 

1210 k.o. Maruševec.  

 

 

Članak 3. 

Temeljem ove Odluke, Općinski sud u Varaždinu, Zemljišno knjižni odjel u Ivancu izvršiti će 

brisanje statusa javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini navedenoj u članku 2. ove 

Odluke, uz istodobni  upis prava vlasništva na ime i u korist Općine Maruševec, Maruševec 6, 

OIB: 26670454549. 

 

 

Članak 4. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“. 

 

 

 

 

 

Točka 14. 

Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi dijela puta 

Bikovec u katastarskoj općini Čalinec 

 

Predsjednik -  daje točku 14. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ODLUKU 

o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi  

dijela puta Bikovec u katastarskoj općini Čalinec 

 

Članak 1. 
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Utvrđuje se da je trajno prestala potreba korištenja dijela puta Bikovec površine od 153 m2 

koji nosi oznaku k.č.br. 3857/1 Bikovec put, upisana u zk. ul. br. 3478 k.o. Čalinec  u ukupnoj 

površini od 3187 m2, označene na kopiji katastarskog plana, koja čini sastavni dio ove 

Odluke. 

  

Članak 2. 

Slijedom utvrđenog u članku 1. ove Odluke  ukida se status javnog dobra u općoj uporabi na 

nekretnini oznake: 

• dio  k.č.br. 3857/1 Bikovec put od 153 m2, upisane u zk. ul. br. 3478 k.o. Čalinec  

koji će se nakon cijepanja pripojiti k.č.br. 2350 upisanoj u zk.ul. br. 701 k.o. 

Čalinec, prema oznakama na kopiji katastarskog plana, koja čini sastavni dio ove 

Odluke, temeljem Prijavnog lista izrađenog od tvrtke Geoizmjera, KLASA: 932-

06/23-02/199. 

 

Članak 3. 

Temeljem ove Odluke, Općinski sud u Varaždinu, Zemljišno knjižni odjel u Ivancu izvršiti će 

brisanje statusa javnog dobra u općoj uporabi na nekretninama navedenim u članku 2. ove 

Odluke, uz istodobni  upis prava vlasništva na ime i u korist Općine Maruševec, Maruševec 6, 

OIB: 26670454549. 

 

Članak 4. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“. 

 

 

 

 

 

Sjednica je završila u 21:15 sati. 
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